
De	 feestdagen	 staan	 voor
de	deur	en	het	jaar	2023	is
bijna	 ten	 einde.	 Een	mooi
moment	om	terug	te	kijken
op	de	eerste	seizoenshelft
en	 vooruit	 te	 kijken	 naar
de	 toekomst	 van	 onze
voetbalvereniging
B.V.V.'27.	

Het	 seizoen	 van	 het	 eerste	 elftal	 begon	 goed	 met	 goede	 resultaten	 in	 de	 beker.	 Vol
vertrouwen	 gingen	 we	 van	 start	 in	 de	 competitie.	 Het	 voetbal	 was	 goed	 maar	 helaas
werden	de	eerste	vijf	wedstrijden	verloren.	Op	zondag	5	november	kwam	de	ommekeer
door	een	klinkende	7-0	overwinning	op	RESIA.	Daarna	werd	de	opmars	op	de	 ranglijst
voortgezet	 door	 de	 laatste	 vijf	 wedstrijden	 voor	 de	 winterstop	 allemaal	 te	 winnen.
Hierdoor	staat	het	eerste	elftal	nu	op	de	7e	plaats	met	15	punten.	Hopenlijk	kunnen	we
deze	goede	reeks	na	de	winterstop	voortzetten.	

Het	tweede	elftal	heeft	de	goede	vorm	van	het	afgelopen	seizoen	dit	jaar	voortgezet.	Zes
van	de	zeven	competitiewedstrijden	voor	de	winterstop	werden	gewonnen.	Hierdoor	staat
het	tweede	elftal	op	de	tweede	plaats	met	18	punten	en	een	doelsaldo	van	+30.	Ook	in
de	 beker	 doet	 het	 tweede	 elftal	 het	 goed.	 In	 de	 groepsfase	 werden	 alle	 wedstrijden
gewonnen.	Ook	de	wedstrijden	 in	de	tweede	en	derde	ronde	werden	gewonnen.	Op	16
januari	staat	de	volgende	bekerwedstrijd	tegen	Maasduinen	op	het	programma.	Dat	is	het
enige	 team	 dat	 dit	 seizoen	 van	 ons	 tweede	 elftal	 wist	 te	 winnen	 dus	 dat	 beloofd	 een
spannende	wedstrijd	 te	worden.	De	spelersaantallen	bij	het	 tweede	elftal	zijn	de	 laatste
weken	wat	minder	vanwege	blessures	dus	wat	extra	aanvullingen	voor	komend	seizoen
zouden	wel	wenselijk	zijn.	

Ons	vrouwenteam	heeft	een	moeilijkere	seizoensstart.	Van	de	zeven	wedstrijden	werden
er	 vijf	 verloren,	 eenmaal	 gelijk	 gespeeld	 en	 eenmaal	 gewonnen.	 Daardoor	 staat	 het
vrouwenteam	 op	 dit	 moment	 op	 de	 laatste	 plaats	 op	 de	 ranglijst.	 Gelukkig	 houden	 de
vrouwen	 het	 plezier	 hoog	 en	 is	 de	 trainingsopkomst	 van	 onze	 vrouwen	 verre	 weg	 het
beste	 binnen	 onze	 gehele	 vereniging.	 Wij	 houden	 daarom	 vertrouwen	 in	 een	 betere
tweede	seizoenshelft	na	de	winterstop.	

Bij	 onze	 gezamenlijke	 jeugdafdeling	 is	 de	 eerste	 seizoenshelft	 goed	 verlopen.	 De
samenwerking	met	SV	United	verloopt	naar	tevredenheid.	Jongens	en	meisjes	kunnen	op
hun	eigen	niveau	voetballen.	Wij	zien	dat	op	de	zondagen	ook	steeds	meer	jeugdleden	bij
de	wedstrijden	van	onze	seniorenteams	komen	kijken.	Laat	dat	een	goede	stimulans	voor
onze	 seniorenleden	 zijn	 om	 zo	 lang	mogelijk	 door	 te	 gaan	met	 voetballen	 zodat	 deze
jeugdleden	 in	de	toekomst	ook	nog	de	kans	krijgen	om	in	de	senioren	van	B.V.V.'27	op
sportpark	't	Hoogveld	te	gaan	voetballen.	

Dit	 seizoen	 hebben	 we	 gekozen	 voor	 een	 nieuwe	 opzet	 van	 de	 activiteiten.	 Op	 24
september	verzorgde	het	tweede	elftal	de	seizoensopening,	op	12	oktober	organiseerde
de	activiteitencommissie	 een	 toeptoernooi	 en	 op	 zondag	5	 november	 organiseerde	 het
vrouwenteam	 een	Helloween	 activiteit.	 Alle	 drie	 de	 activiteiten	waren	 goed	 bezocht	 en
dus	een	succes.	Op	zondag	7	april	staat	de	activiteit	die	door	het	eerste	elftal	zal	worden
georganiseerd	 op	 het	 programma	 en	 op	 zondag	 26	 mei	 zal	 de
seizoensafsluiting/vrijwilligersdag	georganiseerd	worden.	Wij	hopen	ook	dan	weer	op	een
grote	 opkomst.	 Deze	 activiteiten	 zijn	 op	 de	 eerste	 plaats	 heel	 belangrijk	 voor	 de	 sfeer
binnen	onze	vereniging	en	zeker	ook	belangrijk	voor	de	financiën	van	onze	vereniging.	

Als	 bestuur	 zijn	 wij	 ook	 trots	 op	 alle	 vrijwilligers	 die	 zich	 wekelijks	 inzetten	 voor	 onze
vereniging.	 Alle	 functies	 zijn	 dit	 seizoen	 weer	 netjes	 ingevuld.	 Ook	 de	 kantinediensten
door	de	spelers	en	speelsters	worden	netjes	 ingevuld.	Binnenkort	ontvangen	de	actieve
spelers	en	speelsters	de	indelingen	van	de	kantinediensten	voor	na	de	winterstop.	

Als	 vereniging	 kijken	 we	 ook	 al	 vooruit	 naar	 het	 nieuwe	 seizoen	 2024-2025.	 Om	 als
vereniging	 prestatief	 in	 de	 competitie	 voor	 standaardelftallen	 te	 kunnen	 blijven	 spelen
zullen	 we	 ieder	 jaar	 aanvullingen	 voor	 de	 selectie	 nodig	 hebben.	 Daarnaast	 zijn	 de
aantallen	 voor	 het	 tweede	 elftal	 en	 voruwenteam	 ook	 belangrijk	 om	 met	 z'n	 allen	 te
kunnen	 blijven	 voetballen.	 Wij	 doen	 dus	 nu	 al	 een	 oproep	 aan	 jullie	 allemaal	 om
potentiële	versterkingen	voor	ons	eerste	elftal,	tweede	elftal	en	vrouwenteam	enthousiast
te	maken	om	bij	B.V.V.'27	te	komen	voetballen.	

Mede	namens	het	bestuur	van	B.V.V.'27	wens	 ik	al	onze	 leden,	supporters,	vrijwilligers,
donateurs	en	sponsoren	fijne	feestdagen	en	een	heel	gezond	en	sportief	2024	toe!!

Niels	Hendrix
Voorzitter	B.V.V.'27

Maar	liefst	74	vrijwilligers	zijn	wekelijks	in	de	weer
om	 de	 juiste	 voorwaarden	 voor	 onze	 spelers	 en
speelsters	 te	 scheppen	 zodat	 zij	 iedere	 week
kunnen	trainen	en	voetballen	bij	onze	vereniging.
Zonder	 vrijwilligers	 geen	 vereniging!	 Daarom
willen	wij	alle	vrijwilligers	van	B.V.V.`27	bedanken
voor	hun	inzet.

Nick	Arts	-	Richard	Arts	-	John	Boom	-	Jos	Claessens	-	Paul	Derikx	-	Peter	Ewalts	-
Pim	 Fleuren	 -	 Gijs	 Gooren	 -	 Henk	Gooren	 -	 Sraar	 Gooren	 -	 Trees	 Gooren	 -	Wiel
Gooren	 -	 Stijn	 Hendriks	 -	 Niels	 Hendrix	 -	 Ralf	 Hendrix	 -	 Theo	 Hendrix	 -	 Marlon
Hendrix	 -	 Renate	 Hofmans	 -	 Ronny	 Holtackers	 -	 Bart	 Janssen	 -	 Yoeri	 Janssen	 -
Henny	 Jenner	 -	 Cynthia	 Jeuken	 -	 Giel	 Jochijms	 -	 Lars	 Koster	 -	 Henk	 Lomme	 -
Jimmy	Lucassen	-	Marius	Nijsen	-	John	Pijpers	-	Sandra	Poels	-	Franka	Reintjes	-
Gerard	Reintjes	-	Max	Rutten	-	Dennis	Sanders	-	Luca	Schraven	-	Mohamud	Sow	-
Jimmy	Spee	-	Annie	Tax	-	Hans	Tax	-	Peter	Tax	-	Saskia	Tax	-	Jacqueline	Theeuwen
-	 Jeu	 Theeuwen	 -	 Robert	 Theeuwen	 -	 Stan	 Theeuwen	 -	 Arne	 Thiesen	 -	 Ashley
Thiesen	 -	 Bryan	 Thiesen	 -	 Frank	 Thiesen	 -	 Jelle	 Thiesen	 -	 Sjoerd	 Thiesen	 -	 Tom
Thiesen	-	Eline	Tijmensen	-	Antoon	Tissen	-	René	Tissen	-	Hans	van	de	Water	-	Jan
van	de	Water	-	Jan	van	den	Beuken	-	Antoon	van	Heesch	-	Hay	van	Kempen	-	Lou
van	Kempen	 -	 Rik	 van	 Kempen	 -	 Pepijn	 Veldink	 -	 Joost	 Verberkt	 -	 Ard	 Vissers	 -
Tieme	 Vissers	 -	 Leon	 Wijnhoven	 -	 Lotte	 Wijnhoven	 -	 Math	 Wijnhoven	 -	 Twan
Wijnhoven	-	Kay	Wolters	-	Maurice	Wolters	-	Ramon	Wolters

Het	bestuur	zal	iedere	vrijwilliger	een	kerstattentie	bezorgen	wat	mede	mogelijk	gemaakt
is	door	WEJEBE	en	voetbalvereniging	B.V.V.`27.	

Website
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Nieuwsbrief
Het	laatste	nieuws

U	ontvangt	als	lid,	vrijwilliger		of	supporter	de	nieuwsbrief	van	onze	voetbalvereniging	B.V.V.'27.
Middels	deze	nieuwsbrief	willen	wij	u	periodiek	op	de	hoogte	houden	van	ontwikkelingen	binnen
onze	 vereniging.	 De	 nieuwsbrief	 zal	 met	 name	 gericht	 zijn	 op	 de	 seniorenafdeling	 van	 onze
vereniging.	 Wilt	 u	 deze	 nieuwsbrief	 niet	 meer	 ontvangen	 dan	 kunt	 u	 zich	 onderaan	 de
nieuwsbrief	afmelden.	

Voorwoord	van	de	voorzitter

VRIJWILLIGERS	BEDANKT	!!

Accommodatiebeleid	gemeente	Venray

Op	2	november	2021	heeft	de	gemeenteraad	van	Venray	het	nieuwe
accommodatiebeleid	vastgesteld.	Accommodaties	die	onderdeel	uitmaken	van	het
gemeentelijke	accommodatiebeleid	worden	ondersteund	in	de	instandhouding	van	de
accommodatie.	Onder	instandhouding	wordt	verstaan:	Het	klein	gebruikersonderhoud	en
renovatie	van	gebouwen,	velden	en	parkinfrastructuur.

In	2010	besloot	de	gemeenteraad	van	Venray	vanwege	het	nieuwe	sportpark	Noord	in
Wanssum	dat	B.V.V.’27	geen	onderdeel	meer	uitmaakte	van	het	gemeentelijke
accommodatiebeleid	en	dus	geen	subsidie	meer	kreeg	vanuit	de	gemeente.	Ondanks
meerdere	pogingen	vanuit	B.V.V.’27	bleef	de	gemeente	dit	besluit	al	die	jaren	volgen.

In	2023	stond	de	implementatie	van	het	nieuwe	accommodatiebeleid	op	de	agenda	van
de	gemeenteraad.	Onze	voorzitter	heeft	toen	gebruik	gemaakt	van	het	spreekrecht	op	het
sprekersplein	om	te	beargumenteren	waarom	de	situatie	13	jaar	later	gewijzigd	is	en
B.V.V.´27	nu	wel	in	aanmerking	zou	moeten	komen	voor	accommodatiesubsidie.	De
gemeenteraad	heeft	deze	argumenten	gevolgd	en	heeft	in	de	raadsvergadering	van	26
september	2023	unaniem	besloten	dat	B.V.V.´27	vanaf	2024	wel	weer	onderdeel	uitmaakt
van	het	gemeentelijke	accommodatiebeleid	en	dus	ook	weer	subsidie	gaat	ontvangen.

De	financiële	bijdrage	voor	de	instandhouding	geldt	uitsluitend	voor	die	onderdelen	van
de	accommodatie	die	vallen	binnen	het	begrip	‘basisvoorziening’.	Dit	houdt	in	dat	alle
onderdelen	die	daarbuiten	vallen	(bijvoorbeeld	kantine)	of	extra’s	(bijvoorbeeld	meer
velden	en	kleedlokalen	dan	waar	men	recht	op	heeft)	niet	in	aanmerking	komen	voor	een
instandhoudingsbijdrage.

Op	basis	van	twee	herenteams	en	één	vrouwenteam	op	zondag	is	de	norm	van	de	KNVB
voor	B.V.V.’27:	één	wedstrijdveld,	één	trainingsveld,	twee	kleedlokalen	voor	de	teams	en
één	kleedlokaal	voor	de	scheidsrechters.	Wij	hebben	conform	de	normen	dus	een
overcapaciteit	van	één	wedstrijdveld,	twee	kleedlokalen	en	een	scheidsrechterslokaal	op
ons	sportpark.	

Kennis	van	Sport	heeft	voor	elk	sportpark	afzonderlijk	bepaald	wat	de	vergoeding	voor
afschrijving	en	onderhoudskosten	voor	de	sportvelden,	het	straatwerk,	het	groen	en	de
kleedlokalen	zou	moeten	zijn	om	het	sportpark	langjarig	in	optimale	conditie	te	houden.
Uitgaande	van	een	normvergoeding	en	het	aantal	eenheden	is	aldus	bepaald	welke
vergoeding	een	sportpark	zou	moeten	krijgen	om	goed	onderhoud	over	de	lange	termijn
mogelijk	te	maken.	Kennis	van	Sport	is	daarbij	uitgegaan	van	commerciële	prijzen	ofwel
prijzen	waarvoor	aannemers	het	werk	zouden	moeten	kunnen	uitvoeren.	Met	de
zelfwerkzaamheid	van	de	vereniging	is	nog	geen	rekening	gehouden.	Prijzen	zijn	excl.
btw	gebaseerd	op	prijspeil	2022.

Op	het	door	Kennis	van	Sport	berekend	bedrag	maakt	de	gemeente	een	correctie	van	1/3
voor	eigen	bijdrage	vanuit	de	vereniging	wat	gerealiseerd	kan	worden	door	eigen
werkzaamheid.	Het	bedrag	wat	de	gemeente	aan	subsidie	verstrekt	is	dus	2/3	van	het
door	Kennis	van	Sport	berekende	bedrag	plus	21%	btw.	Daarnaast	vergoedt	de
gemeente	de	OZB.	De	OZB	gebruiker	wordt	als	subsidie	verstrekt	en	de	OZB	eigenaar
wordt	niet	meer	in	rekening	gebracht.	De	subsidie	zal	jaarlijks	worden	geïndexeerd.	

Omdat	er	bij	B.V.V.'27	sprake	is	van	overcapaciteit	heeft	de	gemeente	Venray	daar	een
correctie	op	toegepast	van	één	wedstrijdveld,	1/3	veldinrichting	en	overige	kosten	en
twee	kleedlokalen	en	een	scheidsrechterslokaal.	

Daarmee	is	de	jaarlijkse	subsidie	voor	B.V.V.'27	vastgesteld	op	€	41.322,-.

Als	bestuur	zijn	wij	trots	op	deze	uitkomst.	Waar	we	jarenlang	niets	kregen	gaan	we	nu
jaarlijks	een	heel	mooi	bedrag	ontvangen.	Met	deze	jaarlijkse	vergoeding	is	de	situatie
dermate	gewijzigd	dat	we	keuzes	kunnen	gaan	maken	om	achterstallig	onderhoud	te
doen.	Daarnaast	zijn	we	naar	de	toekomst	toe	niet	meer	geheel	afhankelijk	van	giften	om
noodzakelijk	onderhoud	aan	het	sportpark	te	kunnen	doen.

Onderhoudsplannen	B.V.V.'27

Als	bestuur	hebben	wij	samen	met	de	accommodatiecommissie	in	kaart	gebracht	wat	er
op	de	lange	en	korte	termijn	nodig	is	om	onze	accommodatie	op	het	juiste	niveau	te
krijgen	en	te	houden.

Daarbij	hebben	wij	gekeken	welke	onderdelen	essentieel	zijn	en	waar	dus	geld	voor
gereserveerd	moet	worden	om	indien	nodig	te	kunnen	vervangen.	Denk	daarbij	aan	een
cv-ketel,	dak,	grasmaaier	enz.	

Daarnaast	hebben	wij	gekeken	welke	grote	investeringen	in	onze	ogen	de	komende	jaren
nodig	zijn	om	achterstallig	onderhoud	door	gebrek	aan	geldmiddelen	in	de	laatste	jaren	in
te	halen.	

Aankomende	zomer	zal	de	grasmat	van	ons	hoofdveld	vervangen	worden	en	zullen	wij
een	ondergrondse	beregenings-installatie	in	dit	veld	aanbrengen.	Deze	beregenings-
installatie	kan	aangesloten	worden	op	beregeningsleidingen	die	in	2022	dankzij	de	club
van	50	aangelegd	zijn.	

Naast	deze	investeringen	in	het	hoofdveld	zullen	wij	ook	het	nodige	schilderwerk	aan
onze	accommodatie	gaan	doen	en	worden	de	lampen	op	het	trainingsveld	vervangen
door	ledverlichting.	

Omdat	financieel	gezien	niet	alles	tegelijk	mogelijk	is	zullen	wij	pas	vanaf	2025	het
jaarlijks	onderhoud	aan	de	velden	gaan	intensiveren	waardoor	op	die	manier	ook	de
kwaliteit	van	het	tweede	wedstrijdveld	en	het	trainingsveld	verbeterd	zullen	worden.	

Samen	met	de	accommodatiecommissie	zullen	wij	jaarlijks	vaststellen	welke	projecten	of
onderhoudswerkzaamheden	uitgevoerd	zullen	gaan	worden.	Dat	doen	we	met	een
meerjarenvisie	op	het	onderhoud	in	combinatie	met	een	berekening	van	het	verloop	van
de	onderhoudsvoorziening	en	het	verloop	van	de	liquide	middelen.

Nu	wij	jaarlijks	een	subsidie	voor	het	instandhouden	van	onze	accommodatie	ontvangen
moeten	we	ook	naar	de	toekomst	toe	verstandig	met	deze	middelen	omgaan	en
voorzieningen	treffen	zodat	B.V.V.'27	financieel	gezond	blijft	en	ruimte	heeft	voor
noodzakelijke	investeringen	om	onze	accommodtaie	ook	in	de	toekomst	in	stand	te
houden.	

Programma

Zondag	14	januari	2024
14.00	uur	De	Zwaluw	1	-	B.V.V.'27	1
12.00	uur	ST	SVEB/Sporting	ST	6	-	B.V.V.'27	2
11.00	uur	SSA	sv	Lottum/GFC'33/Wittenhorst	VR1	-	B.V.V.'27	VR1

Dinsdag	16	januari	2024	(beker	laatste	32)
19.30	uur	B.V.V.'27	2	-	SJO	SSA	MSH	Maasduinen	5

Zondag	21	januari	2024
14.00	uur	Fiducia	1	-	B.V.V.'27	1
12.00	uur	SV	Venray	11	-	B.V.V.'27	2
10.00	uur	SV	United	VR1	-	B.V.V.'27	VR1

Zondag	28	januari	2024
14.30	uur	B.V.V.'27	1	-	SIOL	1
11.00	uur	B.V.V.'27	2	-	Leunen	4
11.00	uur	B.V.V.'27	VR1	-	ST	SVS/Excellent	VR1
	

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede

ontvangst	voegt	u	hendrixniels@gmail.com	toe	aan	uw	adresboek.
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